
AV FGZ / 19-004

NOTULEN

van de Algemene Vergadering van de Federatie Goud en Zilver

gehouden op

maandag 24 juni 2019 om 16.00 uur (ontvangst vanaf 15.30 uur)

Locatie: restaurant De Engel
(Burgemeester Wallerweg 2, 3991 DM Houten)

Aanwezig: 3 stemgerechtigde leden
Voorzitter: de heer G. Roksnoer
Notulen: de heer P. Thio

1. Opening

De heer Roksnoer opent de vergadering om 16.30 uur.

Er zijn 3 leden aanwezig.

2. Ingekomen stukken en mededelingen

Er zijn geen ingekomen stukken of mededelingen.

3. Notulen ledenvergaderingen d.d. 11 maart 2019
· NJU ALV FGZ / 19-002a
· VGZ ALV FGZ / 19-002b
· FGZ ALV FGZ / 19-002c

De notarisakten van de laatste ledenvergaderingen van de NJU, VGZ en FGZ zijn tevens de
notulen. Deze worden door de aanwezige leden ongewijzigd vastgesteld en goedgekeurd.
BESLUIT

4. Bestuursaangelegenheden

Er zal worden gezocht naar nieuwe bestuursleden.

5. Jaarrekeningen 2018
· NJU ALV FGZ / 19-003a
· VGZ ALV FGZ / 19-003b
· FGZ ALV FGZ / 19-003c



De aanwezige leden keuren de jaarrekeningen van de NJU, VGZ en FGZ goed onder
voorbehoud van ongewijzigde goedkeuring door de accountant. Ze verlenen daarmee tevens
decharge aan de oude besturen van de NJU en VGZ en het bestuur van de FGZ.
BESLUIT

6. Wat verder ter tafel komt

De heer Kok en de heer van Houts hebben vragen gesteld over synthetisch diamant en
hoe de branche daarmee om zal gaan.

Overwogen wordt dat voor zowel natuurlijke als synthetische diamant een markt is maar dat
dat wel twee verschillend markten zijn. Het is van groot belang dat synthetische diamant niet
als natuurlijke diamant verkocht wordt. Dan zou het ene product afdoen aan de uniciteits- en
emotionele waarde van het andere product. Leveranciers moeten expliciet zijn over de aard
van hun product (natuurlijk of synthetisch).

Nagagaan zal worden hoe men hier in andere landen mee omgaat en wat de manieren zijn
om synthetische diamant te herkennen.
ACTIE

7. Rondvraag en sluiting

De FGZ biedt juridisch advies bij klachten van klanten, problemen met leveranciers,
huurgeschillen etc. Niet alle leden maken hier gebruik van.

Gevraagd wordt of er een archief kan worden aangelegd voor klachten over keurkamers en
pakketdiensten. Deze klachten worden al bijgehouden en de informatie wordt gebruikt bij het
overleg met de betrokken instanties en bedrijven, het is aan de leden om hun klachten te
melden.

Gevraagd wordt of je BTW moeten rekenen over de verkoop van occasions. Het secretariaat
zal zorgen voor informatie over de margeregeling.
ACTIE

Gevraagd wordt of het DOR inmiddels landelijke is ingevoerd. Dit is nog niet het geval. De
Beveiligingscommissie overlegt met het Ministerie van Veiligheid en Justitie over de
specifieke problemen en wensen van de branche m.b.t. het DOR en de invoering daarvan.

De geactualiseerde Waarborgwet is aangenomen door de Eerste Kamer. De wensen van de
branche zij deels meegenomen (9 karaat wordt niet toegestaan) maar deels ook niet. M.b.t.
het voorstel om goudsmeden zelf te laten keuren zal opnieuw met het ministerie worden
gesproken.

De heer Roksnoer sluit de vergadering om 17.30 uur.


